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Referat - skolebestyrelsesmøde 
 
 
Hermed indkaldelse skolebestyrelsesmøde på Strandby Skole 
 
Mødet finder sted tirsdag d. 5. september kl. 17.00-18.30. 
 
Sted:  Personalerummet. 
 
Deltagere:  Dorte Mariegaard, Jannie Dalsgaard, Anders Krogsgård, Lise Lundholm, Tenna Bang 

Jørgensen, Tanja Hansen, Martin Nielsen, Winnie Skiveren, Peter Stokbro, Steffen Jensen 
Persson, 2 elevrådsrepræsentanter, Anne Høgenhaug og Mogens Brag. 

1. Afbud fra Sebastian 9.a 

 
Dagsorden til mødet er følgende: 
 

 

1. Forslag til forretningsorden (Lise Lundholm præsenterer et forslag) 

o Lise præsenterer forslag til forretningsorden samt forslag til årsplan 

▪ Vedr. ansættelser - bestyrelsen tilbydes at deltage i samtaler med én repræsentant i 

forbindelse med fastansættelser. 

o Forretningsorden drøftes og rettelser tilføjes. 

o Forretningsordenen vedtages enstemmigt 

o Gennemgang af årsplan udsættes til næste møde 

 
2. Nyt fra 

 

- Elevrådet 

o Der er et forslag fra de mindre elever, der ønsker åben svømmehal efter skoletid. 

o Toiletdøre går i baglås 5. årgang samt 1-2. De 3 fløje. 

o 5. og 8. klasse mangler plads til cykler i cykelskuret. 

o 6. klasse vil gerne have lov at gå i gården inden kl 12.30. 

o Gerne mere bevægelse i timerne, så man ikke bare skal sidde stille 

▪ Muligt at lave en brainstorm i klasserne i dannelsesfag, hvad er bevægelse i 

undervisningen? Hvordan kan medinddragelse synliggøres. 

▪  

▪  

▪  

▪ Bestyrelsen er nysgerrig på, hvad tænker eleverne, og beder elevrådet drøfte det 

til næste gang og uddybe det på næste skolebestyrelsesmøde. 



 

 

 

 

 

 

Side2/2 
▪ Ønske om en varm ret i boden hver dag samt at der er mad nok 

• Vigtigt at oplyse de store elever om, at de kan bestille 

maden hjemmefra (Winnie hjælper med at undersøge om eleverne selv 

kan logge ind) 

▪ Træls at bussen ikke kører lige når eleverne har fri, således at de er nødt til at 

vente i SFO. Mandag og onsdag fra 12.45-13.45 

▪ Elever fra 5. klasse ønsker stadig at være i skoven i pauserne  

 

- Medarbejdere – SFO og skole 

o Der har været afskedsreception for en medarbejder gennem 47 år, en god eftermiddag 

o Planlægningen kører derudaf 

o Rigtig mange børn i SFO pt 165 – så de er delt i 2 grupper. En kollega har sagt op, og der 

vil blive søgt om en erstatning 

- Ledelse 

o God start på skoleåret 

o Det økonomiske overblik har været ventet med spænding 

o Der er kommet en ny skolechef, der også har været på besøg.  

o Der opleves en rigtig god stemning på skolen 

o Vi gør os tanker om, hvordan vi kan markere, at skolen er ”genfødt på ny”. 

 

3. Økonomiopfølgning pr. 31/8 

o Mogens gennemgår budgettet og bringer spørgsmål videre til økonomisekretæren. 

 
4. Fællesskabsfestival – evaluering 

o Rigtig gode erfaringer fra ugen, og det vil blive et tilbagevendende tema. 

 

5. Fremtidige principper for lejrskole 

o Vi sender 7. klasse på lejrskole i dette efterår 

o Der nedsættes en arbejdsgruppe der kan formulere et fremtidigt princip for, hvordan vi 

kan gennemføre lejrskoler evt med hjælp fra forældrene, hvis økonomien ikke tillader at 

sende lærere med på fuld tid. 

6. Evt. 

 

7. Punkter til kommende møde 

 

o Kunne man som bestyrelse være med i drøftelsen om, hvordan man gør 9. klasse så 

attraktiv at man vælger den til i stedet for efterskoler 

o Princip for lejrskoler- arbejdsgruppe MB, AH, WS, Jannie Dalsager og Dorthe Mariegaard 

laver et udkast  

o Årsplan gennemgåes (udsat fra september) 

8. Referatet er læst op og godkendt. 

 
 


